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	ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ iaénYI ő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgy ű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI.
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelm i
miniszterhez

„A szolgálati lakásokról”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a Honvédelmi és rendészeti bizottság 2012 . november 26-ai ülésén az alábbiak szerint nyilatkozott : „A
lakásértékesítés bevételével kapcsolatban tervezzük azt, hogy a fenntartási költségeinket csökkentve, egybe n
az állomány kérését is meghallva a korábbitól eltérőfeltételekkel a meglévő bérlakásállományt szeretnénk
értékesíteni a bentlakó katonák számára. "

A lakásértékesítéssel és a meglév ő szolgálati bérlakásállománnyal összefüggésben az alábbi kérdéseke t
intézem tisztelt Miniszter Úrhoz :

• 2012 novembere óta hány szolgálati lakást értékesítettek? A vevő hány esetben volt a lakásban
aktuálisan bérlőként bentlakó katona ?

• Milyen „korábbitól eltérő” feltételekkel értékesítették a lakásokat ?
• Átlagosan mekkora volt a lakások vételára?
• Mekkora bevétele származott a tárcának bérlakások értékesítéséb ő l 2012-ben, 2013-ban és 201 4

első félévében ?
• Az értékesítések révén mennyivel sikerült csökkenteni a fenntartási költségeket ?
• 2014. július 1-én hány szolgálati lakás volt a Honvédelmi Minisztérium, illetve alárendelt szerve i

vagyonkezelésében? Ebből jelenleg hány lakást használnak katonák bérlőként?
• 2013-ban mennyit költöttek a lakásállomány fenntartására?
• 2013-ban összesen mennyi bérleti díjat fizettek a lakások használói ?
• 2013-ban havonta átlagosan mekkora összegű bérleti díjat fizet egy katona (katonacsalád) a

szolgálati lakás használatáért?

Budapest, 2014 . július

Demeter Márta

országgyűlési képvisel ő
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